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Burmistrz Kolbuszowej

W zwiqzku z zakonczonym roki em 2022 proszg o podanie mi danych
o ilo6ci gospodarstw domolyych gminy Kolbuszowa zobowiqzanychdo placenia
oplaty za odbior odpad6w, iloSci gospodarstw plac4cych za odpady. Proszg tal<2e
o podanie iloSci gospodarstw nie plac4cych za tq uslugg oraz o informacjg w jaki
spos6b prowadzone s? postgpowania zmierzajqce do Sci4gania zaleglo6ci.
Zwracam sig tez o podanie kwoty tytulem wplat mieszkaric6w i kwoty og6lem
zaplaconej wykonawcy za usfugg w tym zakresie. Dane te s4 mi konieczne d,o
przygotowani sig w celu podjgcia uchwaly na rok 2023 w tej sprawie.
W odpowiedzi proszg r6wniel zawrzel informacjg na
dochod6w osi4gnigtych ze sprzedaly rlZnego rodzaju
podmiotami.
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